

Referat styremøte

Møtedato: 07.04.2025
Møtested: Fossegrenda 26
Møtestart: 1755
Møteslutt: 2100
Tilstede: A. Gjertsen, I. Herre, P. Gätzschtman, F. Ademi, L. Haugen, G. L. Aune, K. Strand, N. E. Dragmyrhaug, E. Sjøvold, I. Kvam, S. Faber,
Frafall: R. Wilmannsøien

Saksliste

Orienteringssaker

- **Lokallagsledermøte**
Teamsmøte den onsdag den 24. april kl 18. Tema årsmøte og aktiviteter framover.
- **Jakt og fiskepodden den 28. mars**
Bra tilbakemeldinger, 90 betalende personer, mellom 120-130 personer tilstede.
- **Årsmøte**
Veldig dårlig oppmøte, 12 lokallag representert, med 29 stemmeberettiget.
- **Inventarliste**
Mangler påføring av id nr. Legges fra når det er klart.

Utvalgenes siden sist:

- **Fiskeutvalg:** *Spenning knyttet til kommende sesong, nye regler har kommet ut. Gaula fellesforvaltning er i gang, utlysning av ny stilling. Ulike tanker rundt dette med tilbakebetaling for sesongen i 2024.*
- **Jaktutvalg:** *Tiltaksplaner for Knutshø, Snøhetta og Dovre, Planen ser grei ut, Viltresursloven regjeringen har oversendt sitt forslag til regjeringen. Det ser ut til at det går mot et forbud om bruk av termiske siktemidler, i tillegg kan det bli til at kravet om skytevåpen med ladning av krutt, fjernes.*
- **Hundeutvalg:** *Terminlisteførte hundearrangementer er lagt inn i en oversiktlig liste, fylles fortløpende inn etter hvert som datoene kommer på plass, Utvalgsmedlemmene er forespurt om hjelp til å fylle ut lista når det gjelder blodspor- og fersksporprøver.*

- **Kvinneutvalg:** Jobber med liste over kvinneandel, alder og antall kvinneutvalg.
- **Skyteutvalg:** Forslag til kriterier ang. søknad er sendt inn, fordeling av pott, flere stevner er avholdt.
- **Ungdomsutvalg:** Utvalgsmedlemmene er ivrig, planlegger møte 23. april, Har vært i kontakt med N-T om et samarbeid, kommer tilbake med mer info. Alle ungdomskontaktene kalles inn til et felles møte nå på vårparten.

Sak 13/25 Songliutvalg og funksjon

Mandatet til Songliutvalget kommer til tider dårlig ut. Søknadsfrist må komme tidligere pga. søknadsfrist på midler. Dette er tatt opp med sentralt, hvor svaret er at det er ikke noe problem med å forandre dato i ettertid, men for at lokallagene skal komme i gang med planleggingen og forberedelsene tidlig er det en stor fordel.

Hvorfor legges det ikke ut informasjon fra utvalget? det burde komme en egen rapport i beretningen fra Songliutvalget på lik linje som hos de andre utvalgene. Inkludert regnskap. Årsmøtet i 2024 ønsket et detaljregnskap, noe som ikke kom godt nok fram under årsmøtet i 2025.

Mistillit til leder i Songliutvalget lagt fram av regionsekretær, men avslått av styreleder. Må i så fall komme som styresak.

Vi må se på lista over Songliutvalget gjøremål, og komme med en fordeling. Alle fra de ulike utvalgene skal ha mulighet til å kunne delta som instruktør på Songli, og leder fra barn og ungdomsutvalget samt kvinneutvalg skal kunne sitte i Songliutvalget. Songlimøte må avholdes snarest, er det mulig den 14.4?

Sak 14/25 Brreg og signaturrett

Alle sender inn persnr til Eskil, slik at vi får oppdatert Brreg. Signaturrett vil være Styreleder samt regionsekretær (daglig leder)

Sak 15/25 Utvalgsplanlegging

Alle ledere må ta kontakt med sitt utvalg og få i gang arbeidet og lage en plan for kommende år. Frist til neste styremøtet.

Ungdomsutvalg spørsmål til budsjett, ingen budsjett. Utvalgene har ikke budsjett, men dette tar vi med oss.

Sak 16/25 Redd rådyrkje på Oppdal Droneprosjekt

Flere kje går med i slotten på Oppdal under førsteslotten. Sammen med bondelaget, tensio, bygdeallmenningen og 2 sankelag og brannvesen har Oppdal JFL et prosjekt til våren. Kan regionlaget bidra med hjelp? Dette er et nullprosjekt. Vi stiller drona til disposisjon, under dette prosjektet. Viser til tidligere styrevedtak.

- Sak 17/25 **Reg. sek samling på Arnøya**
*Søknad på inntil 10000 kr i deltakerutgifter (reise, mat, båtlege og overnatting).
Diskusjon rundt dette med hva skal dekkes av regionlaget og arbeidsgiver. Noen
utfordringer rundt dette med, hvem skal dekke hva.
Skal regionlaget dekke for reise, båt, mat og for regionsamlingen for
regionsekretærenes sosial- og fagforeningstur til Arnøya?
Vedtak: 4 ja, 6 nei. Regionlaget dekker ikke tur til Arnøya.*
- Sak 18/25 **Søknadskriterier for ungdomssatsning. (Utsettes)**
- Sak 19/25 **Regionlagets rolle (utsettes)**
- Sak 20/25 **Ungdomsskyteleir på Oppdal 10.-11. mai (utsettes evt taes på e-post)**
- Sak 5/25 **Sportsfiskekonferanse i Kristiansund den 3.-4. mai (utsettes)**
- Sak 6/25 **Utlån av ATV og drone**
Reaksjon på prising, Spørsmålet er hvor tar regionlaget pengene fra, hvorfor må
lokallagene betale leie. Orientering av Fiton, på drona. Vi har visse betingelser, pga
innkjøp av drona. Utlån av drona, den kan ikke brukes av hvem som helst.
Skal det gjøres et nytt vedtak i forhold til utleiepris og vilkår iht tidligere vedtak:
Vedtak åpner for ny behandling av sak Utleie.
Skal det betales leie eller ikke på atv og drone?
Vedtak nei
Utsettes på drone til vilkårene er på plass.
Skal atv lånes ut til NM arrangement i Sør-Trøndelag. Enighet om at den kan leies.
Skal vi ta betalt? Nei, vi skal ikke ta betalt. Vedtak Enstemmig vedtatt. Spesifisert.
Oppdal ønsker ikke å leie/låne ATV.
- Sak 12/25 **Politiskmøte 2. eller 3. juni**
Eskil hører med Nidaros JSK.
- Sak 21/25 **Møteplan**
Eskil setter opp et forslag til neste styremøte, forslag på andre mandag i hver måned.
- Sak 22/25 **Søknad om uttrekkspremier fra Rindal JFF**
*Vedtak vi sponser 5000 kr forutsatt at kikkert trekkes først i juniorklasse d1 eller d2
Premien deles ut av en representant fra regionlaget, og det er ønskelig at det blir
dokumentert på Facebook eller lignende.*
- Sak 23/25 **Styremøtereferat godkjenning og deling.**
*Forslag på at vi bruker Posten sin signatormulighet. Det koster 17kr pr. signatur. Når
alle har signert, legges referatet ut på hjemmesiden. Vedtatt*
- Sak 24/25 **Regnskapsfører Utsettes!**

Trondheim, 04.04.25

Vennlig hilsen

Norges Jeger- og Fiskerforbund
Sør-Trøndelag

Arild Gjertsen
Leder

Eskil Pettersen
Regionsekretær